
PROTOKOLL nr 11

vid sammanträde den 11/5 1981

i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 

på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Harry Holmberg, 
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Sture Danielsson, 
Hans Hellquist, 
Karl Liliequist/Lennart Öberg; 

samt under sammanträdets senare del: 
Åke Sand.

Från kansliet: Ove Lindberg

Förhindrade: Bengt Broberg, Gustaf Douglas, 
Einar Wikberg

§ 127: Ishockeysituationen:

Från årsmötet i ishockey (närvarande Från ÖS Rudolf 
Walldén, Rolf Theblin, Sture Danielsson, Karl Liliequist) läm
nades rapport av Walldén. Styrelsen i sektionen hade utökats 
till att omfatta 11 man med nyval av förre sekr. Lars Nordwall, 
som återbördats till Stockholm efter sejour i Norrköping, samt 
omval av övriga avgående. Det ekonomiska årsresultatet oriente
rades mötesdeltagarna om med sådant hyggligt utfall, att det 
föranledde mötesordföranden att ge sektionen ett erkännande 
för gott arbete i försöken att bringa balans i verksamheten. 
Denna innebar dock en förlust på c:a 1.8 milj. kronor. Viss 
förbättring fanns inom räckhåll i händelse Fritidsförvaltningen 
kunde förmås till en del "omräkningar".

Meddelade kontaktmannen Sture Danielsson, att någon 
analys av det ekonomiska resultatet ännu ej kunnat göras. 
För att åstadkomma ett definitivt bokslut var Einar Wikberg 
i samarbete med sektionskassören Bertil Petersson och Danielsson 
i febril verksamhet att föreläggas nästa ÖS-sammanträde, vid 
vilket ishockeystyrelsen skall närvara. Beslöts att detta 
sammanträde skall äga rum den 1/6 kl. 17.30 på Stadion.

Beslöts att tillskriva sektionen att den ej äger 
rätt göra några nya avslut förrän detta sammanträde genomgått 
hela verksamheten. Walldén svarar för denna korrespondens.

I sammanhanget uttryckte Hans Hellquist sin oro för
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föreningens framtida överlevnad om ishockeyns skuldsättning inte 
snarast bringades ur världen. Harry Holmberg ifrågasatte 
sektionens kostnadsuppföljningar.

§ 128: Fotbollsrapport:
Rapporterade Åke Sand om fotbollssektionens ekonomiska 

verksamhet som relativt tillfredsställande vad gäller reklam
intäkter men med sämre än budgetberäknat i fråga om försäljning 
av spelare.

§ 129: Sektionsrapporter i övrigt:

Redogjorde Harry Holmberg för boxningens årsmöte med 
nyval av tidigare sekr. Henrik Bromfält till ordförande efter 
Sven-Olof Åsbrink.

För bandyns årsmöte rapporterade Karl Liliequist med 
två nya i styrelsen och med samtliga spelare kvar till den 
kommande säsongen i div. IV. Behov av omklädnings- och samlings
rum på Stadion (ev. Hjorthagen). Rolf Theblin undersöker. Trång
boddheten i de egna klubblokalerna på Stadion hade gett flera 
sektioner anledning till protester.

Från squashsektionen framförde Hans Hellquist önskemål 
om extra anslagstilldelning, som kunde få gälla som förskotts
lån. Enär sektionen fått DIF-tillhörighet på sin tid genom 
garanti att ej ligga föreningen till ekonomisk belastning, 
fanns för dagen intet intresse bevilja något anslag. Uppdrogs 
åt Reine Gustafsson handha ärendet

§ 130: Jubileumsskriften:

Diskuterades kostnadsramen för 90-årsjubileumsskriften. 
Ett sämre utfall av annonsackvisitionen än det tidigare idella 
insatser i branchen hade föranlett Hans Hellruist att i samråd 
med tidskriftens redaktör träffa överenskommelse med ett reklam
företag, vilket utlovat så stora insatser att bortfallet av 
en del av de "egna" annonsörerna kunde kompenseras. Utlovade 
i sammanhanget Rudolf Walldén att i stället för de annonser som 
tillförts fotbollens program skulle ersättas av nya annons
kunder. Motsvarande Åke Band-annonser i Djurgårdaren 1980, vilka 
också överförts till fotbollssidan, kunde dock ej få några 
ersättare. Med hänsyn till läget beslöts att Reine Gustafsson, 
Hell- och Liliequist skall sammanträda och utöver annonssidan 
undersöka med tryckeriet om någon beskärning av redan levererat 
textmaterial etc. kan hålla kostnaderna inom en acceptabel ram 3/4 

§ 131: Övriga ärenden:

Antecknades att svarsbrev från Rudolf Walldén utgått till 
bobordföranden Carl-Erik Eriksson i fråga om dennes vädjan om 
ekonomisk hjälp till tävlingsverksamheten 1981-82.

Uppvaktades Hans Troedsson med silverhästsko nr 95 i 
efterhand med anledning av hans 50-årsdag.

Uppdrogs åt Reine Gustafsson införskaffa 1 st. skåp att 
disponeras av Sällskapet Gamla Djurgårdare.

Justerades protokoll i ÖS nr 10 i befintligt skick.

Justeras: Vid protokollet:
Karl LiliequistRudolf Walldén


